



Pressemeldung/13.02.2020

Terje, Nicolas & LAAX laden zum 6. SuddenRush Banked Slalom Anmeldung zum Race ab sofort geöffnet

Auf die Plätze fertig los heisst es wieder vom **5. bis 8. März 2020 in LAAX**, Schweiz. Schon seit einigen Jahren lassen im „World's best freestyle resort“ die Snowboarder die Urform ihres Sports aufleben. Immer grösser wird die Gefolgschaft für den Banked Slalom. In zahlreichen Kategorien – von Kindern über Profis, die Open Klasse bis zu den Grand Masters – fahren sie um die Wette. Schwungvoll durch die Steilkurven, auf der Jagd nach der Bestzeit. Spannend und spassig zugleich. Ein echtes Snowboard Rennen! On Board und mit Schaufel dabei: die **Event Hosts Terje Haakonsen und Nicolas Müller**.

Cool wird es. Kurvig wird es. Ein wahrer Knaller, wenn die Snowboard Community sich feiert und alle, die mitmachen wollen! Die **Anmeldung** für den SuddenRush Banked Slalom LAAX 2020 ist online auf www.laax.com/suddenrush bis **25.02.2020** offen. Dort ist auch das gesamte Programm zu finden für den LAAX Event, der nachhaltigen Spass im Schnee verspricht.

Press Release/13th February 2020

Terje, Nicolas & LAAX invite you to the 6th SuddenRush Banked Slalom Registration for the race is now open

On your marks, get set, go again! From **5 to 8th March 2020 in LAAX**, Switzerland. For several years now, snowboarders have been reviving their original sport form at the "World's best freestyle resort". The followers for the banked slalom have been growing steadily ever bigger. Competing is in numerous categories, racing off from children to professionals, the Open Class to the Grand Masters. Sweeping round those banked turns, zipping in and out of line, all in pursuit of the best time, snow has never been this suspenseful and funny in the same moment! It's a proper snowboard race! Accompanying us on boards and equipped with a shovel are the **event hosts, Terje Haakonsen and Nicolas Müller**.

It's going to be cool, it will be curvy and you're in for a real blast when the snowboard community celebrates with everyone who wants to join in! **Registration** for the SuddenRush Banked Slalom LAAX 2020 is open online at www.laax.com/suddenrush until **25th February 2020**. There you can also find the entire programme for the LAAX event, promising long-lasting fun in the snow.

Teaser Youtube LAAX Link <https://www.youtube.com/watch?v=WXgdT8WYJm4&feature=youtu.be>

Event contact: raceoffice@laax.com | +41 81 927 7022

Media contact: Astrid Nehls | +43 676 4314410 | +41 79 9024215

